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Sobota 13 sierpnia - to tego dnia rywalizację o ligowe punkty w IV lidze rozpocznie GKS
Wikielec, a właściwie - Rolimpex GKS Wikielec, bo wraz z rozpoczęciem sezonu w nazwie
zespołu z gminy Iława pojawi się nowy człon nawiązujący do strategicznego sponsora
drużyny. Cel postawiony przed podopiecznymi trenera Marka Czachorowskiego jest jasny i
ambitny. W sezonie 2016/2017 do III ligi awansuje tylko jeden zespół. Prezes GKS-u
Krzysztof Sadowski ma nadzieję, że będzie to jego drużyna.

- Chcemy wrócić do III ligi. Trzeba być przygotowanym na to, by być w tej lidze najlepszym -
komentuje plany Rolimpexu GKS-u Wikielec prezes Krzysztof Sadowski.

Jak klub z Wikielca zamierza te ambitne zamierzenia zrealizować? Recepta jest prosta: solidne
przygotowanie i wzmocnienia.

- Trener Marek Czachorowski wykonał dobrą pracę, rozegraliśmy kilka sparingów - powiedział
Krzysztof Sadowski. - Pozyskaliśmy też nowych zawodników: Pawła Alancewicza, Piotra Piceluka, czy
Jacka Malanowskiego. Liczymy na to, że będą oni dużym wzmocnieniem i wniosą do gry naszego



zespołu nową jakość.

Cały wywiad dostępny jest poniżej. Z Krzysztofem Sadowskim rozmawiał Wiesław Raczkowski.
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